
Referat af bestyrelsesmøde i Aktivitetshuset Solhjem 6. juni 2023 kl. 19:00 

Mødt var: Kim Nygaard Hansen (KN), Erik Andresen (EA), Jørgen Vendelbo (JV), Elna Jensen (EJ), Joachim 
Bremer (JB), Martin Lilholt Thomsen(MT), Jørgen Holt (JH) 
Afbud: Kresten Andersen (KA), Jørn Zyd Jensen (JZ),  Karen Hylle(KH) 

1: Velkomst 

 EJ bød velkommen – EJ valgt som ordstyrer, MT og KN valgt som referenter.  

2: Godkendelse af referat fra sidste møde.  

 Referat fra generalforsamling fra 25. april 2023 blev godkendt uden bemærkninger 
 

3: Kort status økonomi, energiforbrug og administration 

 Der kom en kort gennemgang af økonomi. Tilgodehavender(ca. kr. 25.000) og skyldige beløb(ca. 
kr. 7.000). Der er indbetalt sponsorbeløb fra 6-7 stykker til Peterspladsen. 
Der er etableret ny Internet(HAS). 
 

4: Fondansøgninger 

 Der søges igen penge til 1-salen. Frist er begyndelsen af august. Projektet deles op i flere etaper, i 
første omgang er det planlagt at østfløjen ombygges. Byggemøde aftalt til fredag kl. 15..00. 
 

5: Elforbrug opgørelse 2021 og 2022 

 KN redegjorde for el-forbruget, der er lavet en fordelingsnøgle for 2021 og 2022, hvor man kan se 
den ca. procentvise fordeling mellem brugerne. Kim finpudser lige tallene, og laver afregning og 
dokumentation for husets brugere om betaling i forhold til den opgørelse der er lavet. JB og KN vil 
kigge på tallene en gang til sammen, og afklarer endeligt. Når denne analyse er færdig bliver der 
afholdt møder med brugerne og der laves aftaler for fordeling de kommende år. Solhjem 
overtager El-afregning fra 1. juli 23, der fremover afregnes månedligt efter forbrug.  
 

6: Status på udlejning generelt og booking.com? i ledige perioder 

 Der blev talt om at udleje via booking.com i perioder hvor der ikke var udlejet til lokale formål. I 
første omgang kunne uge 25 og 26 komme på tale. Sommeren skal planlægges nærmere. 
Der blev aftalt at simpel morgenmad kunne serveres. Der foreslås at mødes med A-teamet og 
aftale nærmere. Der er praktiske ting der skal gøres inden, bl.a. skal alle værelser gøres færdige 
med billeder og indretning. Der skal tages billeder til booking.com. Sengetøj er fremover 
obligatorisk for alle. Der er udarbejdet forslag til papir der bliver monteret på sengepakke, og der 
er lavet udkast til papir der uddeles ved udlejning af stue og køkken. Papirer til turister skal 
oversættes til tysk og engelsk også. 
 

7: Sommermarked… 

 Vores planlagte sommermarked afholdes den 19. og 20. august og falder sammen med BMIs 
sommerfest, hvor der er aftalt fælles markedsføring. Kim laver plakat, opretter begivenhed og 
indrykker plakat i 2 sogne. 
 

8: Peterspladsen 

 Der holdes møde i arbejdsgruppen vedrørende Peterspladsen. Hanne,  Malene P.,  CP,  Kim og 
Benthe Norheim (Kunstnerisk ansvarlig) deltager. Der er lavet en vedligeholdelsesplan for pladsen, 
som blev udleveret. 
 

9: Eventuelt… 

 Et forslag til en fond blev diskuteret, men udsættes til et af kommende møder i efteråret. 
Næste best.møde er planlagt til at være onsdag den 2. august 2023 kl. 18.00 med spisning. 

Referenter: MT og KN 


